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Zápis z 33. zasedání zastupitelstva obce Třemešná  
konaného dne 25. 11. 2021 

 
Přítomní: R. Kocián, R. Zahradník, Z. Pecháček, M. Peterová, J. Kománek, F. Pašas, L. 
Králová, P. Baron 
Omluveni:  
 
 
Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je 
přítomna nadpoloviční většina zastupitelstva. 
  
starosta - dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje 
audiozáznam, který je nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo 
dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e)zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá pouze prostor pro zastupitele 
a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách obce. 
Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní 
své právo ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 
 
starosta určil: 
Ověřovatelé zápisu: T. Salvet, Z.Pecháček 
Zapisovatelem: R. Zahradník 
 
Návrh na složení návrhové komise: 
předseda –  F.Pašas 
členové – P.Baron, L.Králová 

 
Hlasování: pro:    9          proti:  0   zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  440/33/2021 bylo schváleno. 
 
Zápis byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 
 
Návrh programu  
 

1. Zahájení – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 
3. Rozpočtová opatření 
4. Kotlíkové dotace a Smlouvy o NFV 
5. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2021 
6. Obecně závazná vyhláška o odpadech 2022 
7. Cena  vodného , stočného a nájemného  2022 
8. Strategický plán rozvoje obce 2021-2027 
9. Informace starosty  
10. Diskuse 
11. Závěr 
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Návrh na doplnění programu 
 
Starosta – obec obdržela žádost ZŠ Třemešná o úpravu závazných ukazatelů pro čerpání  

příspěvku na provoz. Navrhuji doplnit program zasedání o bod Hospodaření ZŠ a MŠ 
Třemešná. 
 

1. Zahájení – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 
3. Rozpočtová opatření 
4. Hospodaření ZŠ a MŠ Třemešná 
5. Kotlíkové dotace a Smlouvy o NFV 
6. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2021 
7. Obecně závazná vyhláška o odpadech 2022 
8. Cena  vodného , stočného a nájemného  2022 
9. Strategický plán rozvoje obce 2021-2027 
10. Rozpočtové provizorium 2022 
11. Informace starosty  
12. Diskuse 
13. Závěr 

 
 
 
Hlasování: pro:   9       proti: 0       zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  441/33/2021 bylo schváleno. 
 
3. Rozpočtová opatření 
 
Správce rozpočtu paní Peterová seznámila zastupitele s přijatými usneseními 
 
RO č. 20/2021 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami na příjmové straně o 30 000,- Kč, (nebytové hospodářství) 
RO č. 21/2021 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami na příjmové straně o 30 000,- Kč, (využití a zneškodnění KO) 
RO č. 22/2021 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami ve výdajové straně o 28 000,- Kč, (nebytové prostory, pojištění) 
RO č. 23/2021 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami na příjmové i výdajové straně v souhrnu o 826 000,- Kč, (daň z příjmu PO, daň 
z příjmu FO, DPH, bytové hospodářství) 
RO č. 24/2021 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami na příjmové i výdajové straně v souhrnu o 10 000,- Kč,  
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
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4. Hospodaření ZŠ a MŠ Třemešná 
 
Starosta – prezentoval úpravu jednotlivých závazných ukazatelů hospodaření ZŠ dle  

skutečného čerpání k 30.10.2021, které poskytla škola v žádosti o úpravu ukazatelů 
Původní závazné ukazatele  
Spotřeba materiálu  200 000,- Kč  
Spotřeba energie  250 000,- Kč  
Opravy a udržování    60 000,- Kč  
Cestovné     20 000,- Kč  
Služby   250 000,- Kč  
Pojištění majetku    24 326,- Kč  
Odpis    210 000,- Kč  
Majetek DDHM     45 000,- Kč 
 

Kománek – jak je možné, že škola má vyšší spotřebu energií, když byla ½ roku zavřená? 
Peterová – předpokládám provedení kontroly čerpání příspěvku obce na provoz, při které se  

budeme zabývat podložením uvedené spotřeby fakturací 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje úpravu závazných ukazatelů rozpočtu čerpání příspěvku na provoz u ZŠ a MŠ 
Třemešná předložených v RO č1/2021 ZŠ a MŠ Třemešná 
 
Upravené závazné ukazatele  
Spotřeba materiálu  218 748,72 Kč  
Spotřeba energie  320 126,33 Kč  
Opravy a udržování   0,- Kč  
Cestovné         4 453,- Kč  
Služby     250 000,- Kč  
Pojištění majetku      25 974,- Kč  
Odpis      210 000,- Kč  
Majetek DDHM       30 023,95 Kč 
 

Hlasování: pro: 8             proti:  1 (Kománek)             zdržel se: 0 
 
Usnesení č.  442/33/2021 bylo schváleno. 
 
 
5.  Kotlíkové dotace 
 
Starosta- úprava schvalování výše bezúročné půjčky u jednoho žadatele s ohledem na  

 skutečně instalovaný typ kotle  
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje uzavření Smlouvy č. 8/2021 s Zdeněk Válek, Třemešná 355, Třemešná 793 82 
na bezúročnou návratnou finanční výpomoc, účelově určenou k úhradě uznatelných výdajů na 
výměnu kotle ve výši 150 000,-Kč  
 

Hlasování: pro:  9            proti:  0             zdržel se: 0 
 
Usnesení č.  443/33/2021 bylo schváleno. 
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Smlouvy s MSK 2021-2025 
 
Starosta-  obec má možnost rozhodnout o spolufinancování 4. výzvy kotlíkových dotací pod  

MSK (Moravskoslezský kraj) 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje spolufinancování 4. výzvy kotlíkových dotací z obecního rozpočtu ve výši 
dotace na jeden realizovaný projekt výměny kotle - tedy na jednu výměnu kotle v částce 
5000,- Kč. 

 
Hlasování: pro:  9            proti:  0             zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  444/33/2021 bylo schváleno. 
 
 
6. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 
 
Záměr prodeje 
 
Starosta – jsou připraveny smlouvy s vlastníky pozemků, kteří potvrdili své podmínky pro  

vyřešení vlastnických poměrů u pozemků dotčených stavbou cyklostezky  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje  Kupní smlouvu s panem Radomírem Ondruszem, trvale bytem 
Rudíkovy 10, 79382 Třemešná  jejimž předmětem jsou pozemky parc. číslo 564/5 ostatní 
plocha o výměře 24 m2 , parc. číslo 112/4 ostatní plocha o výměře 310 m2 a parc. číslo 112/4 
ostatní plocha o výměře  5 m2 vše k. ú. Rudíkovy za celkovou cenu 23 730,- Kč 
. 

Hlasování: pro: 9          proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  445/33/2021 bylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje  Směnnou smlouvu mezi obcí a panem Františkem Odvršou, 
trvale bytem Třemešná 83, 79382 Třemešná  a to tak, že obec Třemešná předává Františku  
Odvršovi parcelu číslo 520/5 zahrada o výměře 175 m2 v k.ú. Třemešná a  František Odvrša  
ji přijímá a přebírá, a František Odvrša předává obci Třemešná parcelu č. 523/3 zahrada o 
výměře 13 m2 k.ú. Třemešná, parc.číslo 118/13 ostatní plocha o výměře 12m2 k.ú. Rudíkovy 
a parcelu 564/6 ostatní plocha o výměře 67m2 k.ú. Rudíkovy ostatní plocha a obec Třemešná 
tyto parcely přebírá a přijímá. Na základě domluvy bude provedeno vzájemné vyrovnání 
kupních cen směňovaných pozemků a to tak, že kupující (František Odvrša) zaplatí obci 
Třemešná 4340 Kč +21 % DPH (smluvená cena 30 Kč/m2 včetně DPH). Doplatek ze strany 
kupujícího (František Odvrša) je (4340.-Kč + 21%DPH) - 2760,- Kč = 2491,40 Kč. Dále se 
smluvní strany dohodly, že úhradu nákladů spojených s převodem nemovitostí uhradí obec 
Třemešná. Jedná se o sepis směnné smlouvy, úhradu správního poplatku a nákladů za 
zpracování geometrického plánu.  
. 

Hlasování: pro:  9         proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  446/33/2021 bylo schváleno. 
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Státní pozemkový úřad 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na SPÚ o bezúplatný převod pozemku parc.č. 
692/3 ostatní plocha o výměře 214 m2, pozemku parc.č. 692/6 ostatní plocha o výměře 75 
m2, pozemku parc.č. 692/7 ostatní plocha o výměře 15 m2 dle GP 232-134/2021  z důvodu 
realizace cyklostezky Město Albrechtice – Třemešná  
 

Hlasování: pro: 9         proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č.  447/33/2021 bylo schváleno. 
 
Starosta – z důvodu zaměření skutečného vedení trasy cyklostezky po realizaci je nutno  

aktualizovat přijaté usnesení ve věci směnné smlouvy se členy rodiny Svobodových. 
Cyklostezkou jsou dotčeny okrajem ještě dvě parcely o rozsahu 4m2 a 11m2. 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší usnesení č.435/32/2021 
 

Hlasování: pro: 9          proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  448/33/2021 bylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje  Směnnou smlouvu mezi obcí a spoluvlastníky Kamilou 
Gajdošovou, Marií, Miladou a Sonjou Svobodovými  a to tak, že obec Třemešná předává 
spoluvlastníkům parcelu číslo 260/30 orná půda o výměře 3880 m2 k.ú. Rudíkovy a  
spoluvlastníci  ji přijímají a přebírájí, a spoluvlastníci předávají obci Třemešná parcelu č. 693 
neplodná půda o výměře 750 m2, parcelu č. 564/2 zahrada o výměře 46 m2 a parcelu číslo 
564/7 ostatní plocha o výměře 51m2, parcelu 557/3 ostatní plocha o výměře 40m2, parcelu 
číslo 84/7 ostatní plocha o výměře 4m2, parcelu číslo 84/8 ostatní plocha o výměře 11 m2, 
které vznikly rozdělením pozemků dle GP 232-134/2021  a obec Třemešná tyto parcely 
přebírá a přijímá. Na základě domluvy bude provedeno vzájemné vyrovnání kupních cen 
směňovaných pozemků a to tak, že spoluvlastníci zaplatí obci Třemešná 96 198 Kč +21 % 
DPH (smluvená cena 30 Kč/m2 včetně DPH). Doplatek ze strany spoluvlastníků je (96 198 
Kč+21% ) – 27 060 Kč = 89 339,58 Kč. Dále se smluvní strany dohodly, že úhradu nákladů 
spojených s převodem nemovitostí uhradí obec Třemešná. Jedná se o sepis směnné smlouvy, 
úhradu správního poplatku a nákladů za zpracování geometrického plánu.  
. 

Hlasování: pro:  9         proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  449/33/2021 bylo schváleno. 
 
Starosta - Záměr pronájmu nebytových prostorů továrny – rozšíření plochy součas. nájemce 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu nebytových prostorů v areálu továrny, 
u samostatně stojící budovy na pozemku parc.č.st.311/1-části haly bez č.p stávajícímu 
nájemci.  Velikost pronajímaných prostorů je do 15 m2 . 

 
Hlasování: pro:     9      proti:       zdržel se:  

Usnesení č.  450/33/2021 bylo schváleno. 
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Starosta -  pan Daněk informoval obec o záměru ukončit nájemní vztah v nebytových  

prostorách v hasičárně, které využívá ke svému podnikání. Zastupitelům doporučuji  
schválit a zveřejnit nový záměr pronájmu nebytových prostorů hasičské zbojnice, a 
pokud se nikdo nenajde, využije prostory obec. Podmínky k pronájmu budou stejné 
jako měl pan Daněk 200 Kč za m za rok.  

Kománek – doposud měl pan Daněk nájem kolik?  
Starosta – měl doposud 200 Kč/m2/rok 
Pašas –  prostory se dají pronajmout na cokoliv? Nejen na obchod? 
Starosta – pokud se objeví někdo, kdo bude mít zájem využít prostory k jinému typu  

podnikání, předloží svůj záměr zastupitelstvu, a to posoudí, zda je to vhodné nebo ne  
Pašas – nemohli by tam mít zázemí pracovnici obce, kteří teď obývají a schází se v kabinách  

na hřišti. 
Starosta – ty prostory mají vyšší nároky na energie (spotřeba) a jde to na vrub nájemníka.  Je  

otázka a uvidíme, co s prostory dál.  
 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu nebytových prostorů v samostatně stojící 
budově hasičské zbojnice na pozemku parc.č.st.203, a to přízemí budovy bez č.p.  Skladové a 
prodejní prostory o výměře 60,5m2, sociální zařízení o výměře 1 m2 za cenu 200 Kč/m2/rok 
bez DPH a venkovní prostory část pozemku parc.č 2756/1 o výměře  80m2 za cenu 3 
Kč/m2/rok 
 

Hlasování: pro: 9          proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  451/33/2021 bylo schváleno. 
 
Starosta – pan Jaroš, který v současnosti využívá nebytové prostory bývalého holičství jako  

kancelář, požádal obec, zda-li by mohlo dojít ke změně nájemní smlouvy na jeho 
společníka. Zastupitelstvo tak musí schválit nový záměr pronájmu nebytových 
prostorů holičství 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr pronájmu nebytových prostorů v domě č.p.24 a to  
přízemí. Velikost pronajímaných prostorů včetně sociální zařízení je 30 m2 za cenu 200 
Kč/m2/rok bez DPH 
 

Hlasování: pro:   9        proti:       zdržel se:  
 
Usnesení č.  452/33/2021 bylo schváleno. 
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7. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za Obecní systém odpadového 
hospodářství na rok 2022 
 
Starosta – vzrůstající náklady provozu systému likvidace odpadu v obci zvyšuje tlak na  

zvýšení ceny za poplatníka. Ideální by bylo zvýšení ze 650,- na  800 ,-Kč,  
Peterová- - připravila jsem finanční rozbor nákladů aktuálního roku z něhož vyplynulo, že  

náklady letošního roku budou cca 760,- Kč.  
Starosta – provozovatelé skládky nám již oznámili zvýšení ceny za uložení odporu pro rok  

2022 ve výši o 100,- Kč/t. Také dopravce ústně informoval o zvýšení ceny za svoz pro 
rok 2022. 

Pašas- vím, že ty náklady se na vše zvyšují. Chápu to , že 800 kč je dnes asi normální cena. I  
když skoro všude, kde jsem zjišťoval, mají menší cenu . Ale i když budou letos 
zvyšovat, nedostanou se na naší částku. Nešlo by pro ty lidi udělat jak kdysi, že si 
zajdou koupit nálepku – buď celo roční nebo na jeden odvoz? Někdo má popelnici 
jednou za měsíc plnou, půlka občanů nevyužívá sběrny dvůr a musí to doplácet. 
Myslím, že by to k ním bylo fér. Někomu stačí 12x za rok, jiní by platili půlku. Mám 
strach, že jak budeme zvedat cenu, lidi nebudou třídit a koupí si popelnice. A budou to 
plnit ještě víc. 

Peterová – jak by to na té obci asi dělali? To by se musel najít na to ještě jeden člověk. To by  
se jinak nestihalo. 

Kománek – takhle to fungovalo kdysi. A ještě někde do dnes funguje.  
Starosta – ano, tento způsob se muže zdát spravenější, aleje  komplikovanější z hlediska  

zprávy celého systému.  
Salvet – možná bychom mohli pro lidi udělat nějaký motivační systém, kdo třídí a kdo ne. Ať  

je v tom rozdíl. Chtěl bych to spíš vzít z toho druhého konce- co by ta obec jako mohla 
zaplatit za ty lidi. Sběrný dvůr nám funguje. Za to můžeme být vděční. Mohli bychom 
vzít náklady na sběrný dvůr na vrub obce a ulevit tím občanům.  

Kralová – taky jsem si zjistila ceny v okolních obcích a mají méně. Myslím si, že 800 Kč je  
doopravdy pro lidi dost. 

Pašas – já si myslím, že by občané nějaký ten benefit měli dostat. Obec utrácí peníze na úplně  
zbytečné věci - například zatrubnění příkopy v Novém Rudíkově. To bylo podle mě 
zbytečné a drahé. Fungovalo to tam 50 let. Nevím, z jakého důvodu a proč zrovna 
v tom to místě. Neříkám, že je to špatný nápad, ale v takové době, když nejsou peníze 
a jsou důležitější investice, tak by to klidně počkalo. 

Starosta – zatrubnění uvedené příkopy bylo naplánováno již před 4 lety. Zatrubnění splní svůj  
účel. Díky tomu, že jsem roury objednal již v březnu, jsme je získali za poloviční cenu 
oproti dnešním cenám. V žádném případě se nejednalo o zbytečnou investici 

 
 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná č. 1/2021 o Obecním systému 

odpadového hospodářství na rok 2022. Výše poplatku je stanovena na 750,- Kč. 

 
Hlasování: pro:  6         proti: 3 (Kománek, Salvet, Pašas)      zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  453/33/2021 bylo schváleno. 
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8. Cena  vodného , stočného a nájemného  2022 
 
 
Starosta – u dodávky vody nám vzrůstají náklady na vstupu (cena za chemii, cena za  

elektrickou energii). Úpravna vody informovala zatím ústně o předpokládaném 
zvýšení ceny dodávky 1m3 ve výši 2,- Kč. Zvýšení el. energie pocítíme také u tlakové 
stanice zajišťující dodávku vody do části Rudíkovy. 

Salvet – Rosťo kdysi se mluvilo o nějaké smlouvě o vodě. Mohl by jsi zastupitelům tuto  
smlouvu poslat.  

Starosta – ano pošlu  
Pašas – o jakou smlouvu se jedná ? 
Starosta – obec Třemešná zasmluvnila v minulosti dodávku vody z úpravy tak, aby ji měla  

odlišnou oproti jiným obcím.   
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje cenu vodného pro rok 2022 je výši 32,- Kč bez DPH. 
 

Hlasování: pro: 6          proti: 3 (Kománek, Pašas, Pecháček)       zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  454/33/2021 bylo schváleno. 
 
Starosta – obdobný problém s navýšením ceny el.energie a  je nutno zohlednit také u  
  podfinancovaného stočného (zpracování odpadních vod). Navrhuji zvýšit cenu  
  stočného na 35 Kč/m3 
Pašas – nevím proč by se mělo zvedat o deset korun. Když obec nebyla do dnešního dne  

schopna připojit všechny lidi, co připojeni měli být. A tím by se náklady rozpočítali 
mezi všechny, se kterýma se k připojení počítalo. Co kdyby se půlka připojených 
odpojila a dala si domovní čovku? Tak by ta zbývající půlka doplácela ještě víc. Jde 
mi  o to, že tady chcete  vybudovat kanalizaci  a na konec ji nebudou využívat všichni. 
A ta hrstka lidi pak bude doplácet stočné tak jako my. Dávám proti návrh, a to je 
zvednout stočné na maximálně na 30 Kć 

 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje cenu stočného pro rok 2022 je výši 30,- Kč bez DPH. 
 
    Hlasování: pro:  4 (Kománek, Salvet, Pašas, Pecháček)         proti: 5       zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  455/33/2021 nebylo schváleno. 
 
 
Starosta – navrhuji stočné ve výši 35,- Kč/m3. Skutečné náklady jsou přes 45,- Kč/m3. Obec  
  bude i nadále dotovat každý m3 u lidí připojených na kanalizaci. 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje cenu stočného pro rok 2022 je výši 35,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: pro:   5 ( Kocián, Zahradník, Baron, Peterová , Králová)      proti: 4       zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  456/33/2021 bylo schváleno. 
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Starosta – je nutné sjednotit ceny za 1m2 u nájmu bytů u domů č.p. 24, 90, 260. 
Kománek – já se nebudu účastnit 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje výši nájemného pro bytové domy č.p. 24,90,260 ve výši 50,- Kč/m2 za bytový 
prostor, a 25 Kč/m2 za nebytový prostor s platnosti od 1.1.2022 
 
 Hlasování: pro:   5        proti: 1 (Kománek)      zdržel se: 3 (Pecháček, Pašas, Salvet) 

 
Usnesení č.  457/33/2021 bylo schváleno. 
 
 
Starosta – plán financování obnovy vodovodu a kanalizací 
 
Starosta – každý provozovatel vodovodního řádu a kanalizace má zákonnou povinnost mít  
  Plán financování obnovy vodovodu a kanalizací. Tedy - vytvářet finanční rezervu na  
  obnovu (tzv. fondy oprav). Nechceme přenášet vytvářet fond obnovy v ceně  

vodného a stočného, a tím je ještě více zvyšovat nad skutečné provozní náklady. Obec 
bude tvořit fond obnovy z vlastních zdrojů, a to ve výši 200 000,- Kč/rok u kanalizace 
a 500 000,- Kč/rok u vodovodu. 

 
Návrh na usnesení 
 
ZO schvaluje Plán financování obnovy vodovodu a kanalizací na roky 2022-2031. 
 

Hlasování: pro:  9         proti: 0       zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  458/33/2021 bylo schváleno. 
 
Starosta – před časem byla veřejně prezentována studie odkanalizování obce Třemešná.  

Zastupitelstvo by mělo ke studii přijmout nějaké rozhodnutí ve věci následných kroků. 
Doporučuji zadat vypracování PD na část Nové Rudíkovy. Současně připravit pro rok 
2022 možnost vyhlášení dotačního programu pod obcí na realizaci domovních ČOV 
v místech, kde studie nepředpokládá z důvodu většího množství komplikací (hustota 
stávajících inženýrských sítí a malý prostor) budoucí možnost vedení kanalizace. 
Současně by byl tento dotační titul umožněn vlastníkům nemovitostí v místech, kde je 
předpoklad vybudování kanalizace na delší časové období (zde omezit souhlas s ČOV 
pouze do doby, než v daném místě bude kanalizace vybudována)  

 
 
 
9. Strategický plán rozvoje obce 2021-2027 
 
Starosta – strategický plán je jedním z podpůrným dokumentů při některých dotačních  
  programech 
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Návrh na usnesení 
ZO schvaluje Strategický plán rozvoje obce 2021-2027 
 

Hlasování: pro:  9         proti: 0       zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  459/33/2021 bylo schváleno. 
 
 
 
10. Rozpočtové provizorium na rok 2022 
 
Starosta - z důvodu neschválení rozpočtu před koncem kalendářního roku na rok následující je  

nutné příjmout usnesení o pravidlech rozpočtového hospodaření do doby schválení 
rozpočtu. 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dle § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů do doby schválení rozpočtu na rok 2022 rozpočtové 
provizorium. Čerpání bude v každém měsíci období rozpočtového provizoria probíhat do výše 
jedné dvanáctiny celkové roční částky upravené rozpočtu roku 2021.  

 
Hlasování: pro:  9         proti: 0       zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  460/33/2021 bylo schváleno. 
 
 
11. Informace starosty 
 
 

 Na web stránkách obce bude v průběhu prosince zveřejněn Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ 
Třemešná 2022, Návrh rozpočtu obce Třemešná 2022, Rozpočtový výhled ZŠ a MŠ 
Třemešná 2023-2024, Rozpočtový výhled obce Třemešná 2023-2025 
 

 Složení inventarizačních komisí je navrženo jako pro minulé inventury. 
Předsedové komisí budou paní Kyškovou informováni o připravených inventarizačních 
seznamech 
 
Návrh 

 Složení inventarizačních komisí     ( hlavní – Kocián, Golíková, Kyšková) 
 
Obecní úřad  
Zahradník – předseda 
Kománek – člen 
Šlagor – člen 
 
Hasičská zbojnice 
Peterová – předseda 
Baron – člen 
Králová – člen 
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Kulturní dům 
Pecháček – předseda 
Salvet – člen 
Pašas – člen 

 
Starosta – zpracovatel nového lesního hospodářského plánu na roky 2022-2032 předložil  

jeho návrh. Návrh byl připomínkován ze strany našeho odborného lesního hospodáře. 
Je to konfrontace dvou rozdílných pohledů, a bude vhodnější, pokud by se do 
budoucna eliminovaly rozdílné pohledy na zařazení dřevin do jednotlivých porostních 
skupin včetně ukazatelů pro jejich hospodaření   

 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje ukončení aktuální Smlouvy výkonu OLH k nejbližšímu datumu dle podmínek 
uvedených ve smlouvě. 
 

Hlasování: pro:  9         proti: 0       zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  461/33/2021 bylo schváleno. 
 
 

1. Diskuze  
 
Pašas  -  ve strategickém plánu obce byla i zmínka o stavebních parcelách. Chci se zeptat, jak  
  to vypadá s parcelami u okálů 
Starosta – na rovinu řeknu, že firmy letos nemají kapacitu, aby se to dotáhlo do konce.  
Pašas - nechápu, že za rok jsme nebyli schopní toto vyřešit a vůbec s tím pohnout  
Starosta -  není to záležitost obce, ale kapacit firem. Mají toho hodně. Když si to vezmu  

z pohledu, že nejde o to vytvořit něco nově, ale že podklady už máme a jen je 
potřebujeme aktualizovat….. A stejně není firma, která by měla čas to udělat. 

Pašas – před dvěma měsíci jsme schválili záměr prodeje pozemku panu Fojtkovi. Jde mi jen o  
to ,že to obci tak dlouho trvá. Aby měl cenu za metr stejnou jako je letos, protože 
podle všeho se to letos nestihne.  

Starosta – tam se nejedná o stavební parcelu. Tam je vyhlášková cena, která není tak  
  pohyblivá jak u ostatních pozemku. Cena se moc nepohne. 
Pašas – jak dopadla reklamace sochy směrem na Damašek. 
Starosta – socha se opraví až v příštím roce. Už to nebude dělat původní realizační firma.  
Kománek – mělo by se ta oprava naúčtovat tomu, kdo podepsal smlouvu. To, že to pak dělal  
  subdodávkou někdo jiný, nás už přece nemusí zajímat.  
Baron – bude v prosinci zastupitelstvo obce? 
Starosta - pokud už nebude nic důležitého, tak nebude.  Pokud bude potřeba, svolám  
  na jej 14.12.  

Ing. Rostislav Kocián 
            starosta obce 

 
Ověřovatel zápisu: 
T.Salvet        ………………….  dne ………………….. 
Z.Pecháček   .…………………  dne …………………. 


